
 

 

Artikel 40 vragen van SP fractie Alphen aan den Rijn naar aanleiding van het knotten c.q. snoeien 
van bomen en struiken tijdens het broedseizoen. 

 

Recentelijk zijn er berichten verschenen op de sociale media dat is gebleken dat er tijdens het thans 
lopende broedseizoen wilgen zijn geknot, althans dat er snoeiwerkzaamheden zijn verricht aan 
bomen en struiken aan c.q. in de buurt van de Middelweg in Alphen aan den Rijn, en dat dit in 
opdracht van de gemeente zou zijn gedaan. Naar aanleiding hiervan heeft de SP fractie de volgende 
vragen: 

 

1. Wat was de reden achter het snoeien van de knotwilgen c.q. bomen en struiken aan de Middelweg 
en is dit in opdracht van de gemeente uitgevoerd? 

2. Is er ook op andere plaatsen in de gemeente op vergelijkbare wijze en in dezelfde periode sprake 
geweest van het knotten of snoeien van knotwilgen c.q. bomen en struiken in opdracht van de 
gemeente? 

3. Zijn er procedures of richtlijnen gevolgd voordat het snoeien plaatsvond, met name met 
betrekking tot mogelijke broedperiodes van vogels? 

4. Zijn er rapporten of studies uitgevoerd om de impact van het snoeien op de lokale fauna, met 
name broedende vogels, te beoordelen? 

5. Zijn er klachten ontvangen van burgers of lokale natuurorganisaties met betrekking tot het snoeien 
van de knotwilgen en de mogelijke verstoring van broedende vogels? 

6. Welke maatregelen zijn genomen om eventuele schade aan broedende vogels te minimaliseren 
tijdens het snoeiproces? 

7. Hoe zal de gemeente in de toekomst soortgelijke situaties voorkomen om de biodiversiteit en het 
behoud van lokale flora en fauna te waarborgen? 

8. Is er een mogelijkheid tot compensatie voor eventuele schade aan broedende vogels als gevolg 
van het snoeien van de knotwilgen? Zo ja, wat zijn de plannen hiervoor? 

9. Zijn er plannen om het publiek bewust te maken van het belang van het behoud van natuurlijke 
habitats en broedplaatsen voor vogels in de gemeente Alphen aan den Rijn? 


